# 東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 138/24-25

參觀印象派 VR 展覽「巴黎 1874 - 印象派之夜:一場虛擬實境藝術之旅」

## 敬啟者:

為了讓學生透過虛擬實境技術,沉浸在印象派藝術的魅力中, 貴子弟已獲推薦參加由 香港知專設計學院舉辦的「巴黎 1874-印象派之夜:一場虛擬實境藝術之旅」,並將參與沉浸 式探索虛擬實境的藝術展覽。有關活動詳情臚列如下:

日 期:	四月三十日(星期三)
時 間:	下午 4:30 至 下午 6:00
集合時間及地點:	下午 3:35 / 學校地下有蓋操場
活動地點:	香港知專設計學院(香港新界將軍澳景嶺路3號) (將安排旅遊巴服務)
解散時間及地點:	下午 6:30 / 元朗港鐵站 E 出口
費 用:	全免
服 飾 要 求:	整齊夏季校服

請於三月三十一日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任 何疑問,請致電 2443 9899 與莫綺雯老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

·JT 贴。



二零二五年三月二十八日

由莊二院馬振王紀今由學

	<b>木平二/九州派上</b> 100~子	ン/エ 3//し・
	活動通告 138/24-25	
參觀印象派 VR 展覽「	巴黎 1874 - 印象派之夜:一場虛擬實均	竟藝術之旅」
敬覆者:本人為 班學	生 之家長,已知悉存	<b>盲關活動安排。本人</b>
	派 VR 展覽「巴黎 1874-印象派之夜: 弟於參加上述活動時,必須遵從負責老	
□ 不同意敝子弟参加上述活動	o	
此覆 東華三院馬振玉紀念中學		
	家長簽署:	
	家長姓名:	
	學生手提電話號碼:	
	家長聯絡電話:	

二零二五年 月 日 請以 √ 表示所選項目

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 138/24-25

## "Tonight with the Impressionists, Paris 1874 - An Immersive Expedition in Virtual Reality"

28th March 2025

## **Dear Parents**

Your child has been recommended to join the "Tonight with the Impressionists, Paris 1874 - An Immersive Expedition in Virtual Reality" organized by Hong Kong Design Institute. It aims to allow students to immerse themselves in the charm of Impressionist art through virtual reality technology. Your support and encouragement will be highly appreciated. Details of the visit are as follows:

Date :	30 <sup>th</sup> April 2025 (Saturday)
Time :	4:30 pm - 6:00 pm
Gathering time & venue :	3:35 pm / School Covered Playground
	Hong Kong Design Institute
Venue :	(Address: 3 King Ling Road, Tiu Keng Leng, 3 King Ling Rd, Tseung Kwan O)
	(Coach service will be provided.)
Dismissal time & venue :	6:30 pm / Yuen Long MTR Station Exit E
Fee :	Free of charge
Dress code :	School summer uniform

Please return the signed e-reply slip by 31<sup>st</sup> March 2025 (Monday). Please feel free to contact Ms. Mok Yee Man on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely,

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.